
 

 

 

 

 

 

 

Tid:   tirsdag den 7. jan.  kl. 17.00 

Sted:   DBC Ballerups Klublokale 

Indbudte:  Bestyrelse: Bjarne Kratholm (BK), Heidi Lund (HL), Inge Lise 

Lieberoth (ILL), Tonny Møller (TM), Hanne Malmberg (HM), 

Gert Caspersen (GC), Morten Mikkelsen (MM), Klaus Møller 

Hansen (KMH) 

Administration: Jørgen Sørensen (JS) 

Mødeleder: Ole Kjeldsen (OK) 

Rytterrepræsentant: Lars Lindemose (LL) 

Afbud:   Bjarne Kratholm  

Referent:  Jørgen Sørensen (JS) 

Agenda 

1. Godkendelse af sidste referat 

a. Godkendt 

2. Orientering fra formanden ved Jørgen Sørensen. (JS)  

a. DBC Ballerup starter Sprint og kortbane træning op fra januar 

måned. En ny gennemgående træning for U17/19, Elite og 

veteraner. 



 

3. Klubmodul (TMJ) 

a. Tonny orienterede omkring brugen af klubmodul. I dag 

køres vores kontingent og mail via klubmodulet.  Fra januar kan 

vi også bogfører samt sende fakturaer. I år kører vi med dobbelt 

bogføring. Fra 2025/26 bliver klubmodul den primære. 

4. Kort opdatering på nytårsstævnet (JS).  

a. Bestyrelsen havde en god snak og vores nytårsstævne. Et stævne, 

hvor vi havde 4500 besøgende i hallen. Det største antal i DBC 

Ballerups historie. Alle input er givet videre til eventudvalget, 

som vil arbejde med det frem mod de næste store events. 

5. B&U udvalg (HL) 

a. Der har været afholdt møde omkring den kommende sæson. 

Ydermere afholdes et forældremøde, hvor alle bliver klædt på til 

sæsonen. 

b. Trænerteam: Jesper Dupont, Preben Olsen, Marckus Njor, Klaus 

Møller Hansen, Torben Østergaard, Jeanette Rossing, Jørgen Kurt 

og Bo K. 

c. Vores nye træningscenter (indendørs E-Bike) i DBC Ballerup er 

startet op med stor succes. Der er fast træning hver mandag, 

hvor vores DBC Ballerup licens børn kan melde sig på. Et tilbud til 

alle med licens i DBC Ballerup. 

6. Økonomiudvalg. (ILL) 

a. Bestyrelsen besluttede at alle som har licens i DBC Ballerup kan 

købe et sæt klubtøj (kort-kort eller speedsuit) til halv pris en gang 

pr. år. Der er netop udsendt nye bestillingslister til alle. 

b. Inge Lise orienterede omkring kontingent betaling for sæsonen. 

c. Regnskab på 3 dages løb 2024 bliver afsluttet i Q1 2025. 

d. Regnskab på nytårsstævnet vil være færdigt Q1 2025. 

e. DBC Ballerup skal redegøre køb af cykler for kr. 150.000, - over 

for DIF. Der skal afleveres et særskilt regnskab. Dette har en pris 

på kr. 10.000, - til vores revisor. 

7. Orientering om Team Change afd. (HM) 

a. Team Change løb 7. sep. 2025. Pt. 87 tilmeldinger. Mål 450 

b. I år vil Hanne Malmberg være den drivende arbejdskraft frem 

mod løbet. 



 

c. TC har mange mødeaktiviteter hen over året, hvor 

andre former for end cykeltræning benyttes. Dette 

med stor tilslutning og givtigt for medlemmerne. 

d. TC har indhentet sponsorat på kr. 37.500, - til klubtøj. 

8. Sportsligudvalg. (HM) 

a. Klubben har givet tilskud til en rytter til Rotterdam og 11 ryttere 

til Apeldorn 

b. Hanne spørger om vi kan samarbejde med de andre klubber i 

kommunen omkring deling af testudstyr. Der spørges ind til vores 

nye cykler. Disse vil vi ikke udlåne til andre klubber. 

 

9. Team Ballerup & Ballerup kommune. (HM). 

a. Kultur og fritid har indbudt til møde omkring deres politik 

fremadrettet. Hanne Malmberg og Heidi Lund deltager. 

b. Vi modtager igen i år et beløb fra Team Ballerup. Vi modtager det 

i Q1. Formanden deltager i dette arrangement. 

c. 4. februar afholdes en workshop i Thorvald Ellegaard Lounge. 

d. 11 marts og 7. okt. Afholdes fælles møde eliteklubberne imellem 

i Ballerup Kommune. 

e. 28. august er der kickoff møde på Hedegaardsskolen for elever og 

lærer. JS deltager. 

f. Hanne Malmberg, Gert Caspersen og Bjarne Kratholm har besøgt 

Odense Cykelbane, hvor de så deres skoleprojekt for børn. De 

kører fast en skole turnering og skolecykling. Hanne og Gert gav 

en grundig information om hele deres setup. DBC Ballerup vil se 

ind i muligheden for liggende arrangement i BSA sammen med 

Ballerup kommune. 

g. Hanne og Bjarne har været til fælles foreningsmøde i kommunen 

nov. 2024. De ønsker et endnu tættere samarbejde med 

klubberne, trænere, fysioterapeut, mentor osv. 

h. Prioriteret idræt i Ballerup kommune: Atletik, fodbold piger og 

kvinder, skytteforeningen, DBC B. Lokalt prioriteret:  Fodbold 

U13/15 drenge, BMS og Triton  

10.  Landevejsudvalg (MM) 

a. Morten Mikkelsen kommer med datoer på landevejs aktivitetene 

for den kommende sæson. 

11.  Junior Team U19. (HL) 



 

a. Heidi gav en grundig gennemgang af udviklingen i DBC 

Ballerups junior Team. Vi har pt. 5 ryttere. Fået lavet 

teamtøj, palnlagt hele sæsonen, samt fået tilbud på Teambil. 

12.  Livestreaming (TMJ) 

a. DBC Ballerup har i år besluttet, at det skal koste penge at kunne 

se Livestreamning fra vores stævner. Vi har i år solgt for ca. 

100.000. Det vil i år give et overskud på ca. kr. 30.000, - Til 

nytårsstævnet solgte vi alene 370 stk.  

13.  Resultatformidling (TMJ) 

a. DBC Ballerup har i år brugt eget program (lavet af Tonny Møller 

Jensen). Vi har Tonny, Gert og Steffen som kan betjene det. 

Derudover har vi købt IPad, som taler sammen med systemet på 

dagen når stævnet afvikles. Vi kan derudover lave vores 

programmer i dette system. Fremover vil dette system blive brugt 

til samtlige stævner. 

14. Evt. 

a. DBC Ballerup har givet kr. 5.000, - til Nørrebro cykelklub (Carl 

Rosenberg) 

b. Alle bestyrelsesmedlemmer skal udfylde et skema til Inge Lise. 

c. Dagsorden bedes fremover deles ud på punkterne, så det enkelte 

bestyrelsesmedlem ikke har alle sine punkter i rækkefølge. 

Kommende bestyrelsesmøder i DBC Ballerup.  

24. februar 

3. april 

 


